
Donderdag 6 september 2018

Betreft aankoop door de gemeente Haarlem van Woonboerderij wijlen Aad Engele 
Nieuweweg 2 te Haarlem.

"Geachte Commissie Ontwikkeling,

Allereerst wil ik u bedanken voor de 3 minuten spreektijd.
Graag stel ik mij aan u voor: ik ben Brigitte Jansen en ben opgegroeid in Haarlem.

Ik spreek namens wijlen Aad Engele aan Nieuweweg 2.

Sinds mijn 8e jaar kom ik op de boerderij van Aad Engele. Wij hadden en hebben veel 
respect voor elkaar. Aad vertelde mij altijd over zijn geloof en heeft zijn leven lang geld aan 
goede doelen geschonken.

Hij had afkeer van onrecht, corruptie, verboden middelen (drugs, alcohol, pillen), 
smeergeldaffaires en afglijden van de maatschappij. Brutale mensen werden direct van zijn 
erf gestuurd. Hij heeft jarenlang een goed onderkomen geboden voor alle kinderen uit de 
buurt met zijn manege.
Zijn hartewens was en is het in stand houden van de agrarische bestemming, zijn geliefde 
boerderij en deze een nieuw leven geven met paardenmensen.

Er zijn meerdere kopers geweest om Aad zijn laatste wens in vervulling te laten gaan. De 
gemeente heeft echter iedere koper gedwarsboomd door niet akkoord te willen gaan met 
een wijziging van het bestemmingplan van agrarische naar bouwgrond voor bewoning en 
stallen. En puur uit eigen gewin, blijkt nu.

De familie van Aad is murw geslagen en steeds schandalig bejegend door de gemeente. 
Door het handelen van de gemeente kan zij nu zelf de grond kopen tegen laag bod waarna 
ze vervolgens het bestemmingplan toch wil wijzigen naar bouwgrond omdat het haar dan 
uitkomt om in te zetten hoe ironisch ook voor Domus+. Een typisch geval van misbruik van 
bevoegdheid en daarmee in strijd met de beginselen van behoorlijk bestuur!

De bewoners en ik spreken schande uit voor dit misdadige gedrag vanuit de gemeente. 
Reinaldapark, met aangesloten de boerderijen van Aad en Kees, de Nieuweweg en 
fietspad langs de ringvaart naar Molenwijk en de Groene Weelde, voor vele sporters, 
kinderen, jongere en oudere mensen, invaliden, bewoners, wandelaars en fietsers zou op de 
monumentenlijst geplaatst moeten worden. Laten we dit uniek stukje natuur behouden en de 
laatste wens van wijlen Aad Engele respecteren!

Hierbij vraag ik de commissie ontwikkeling de koop nietig te verklaren en de tekeningen die 
zijn ingediend door de eerdere kopers opnieuw te beoordelen door een instantie die boven 
de gemeente staat!”


